
ZAPISNIK SA SASTANKA ZMK SSRS

Dana Ls.Lz.zolg. na zakazanom sastanku Zajednice muSidarskih klubova i sekcija ssRs

u prostorijama osR sMuDJ u pozarevcu, u prisuswu predsednit<i ssns Dragana Boskoviia

prisutni su bi' Marko Miradic iz Kruba mu5icara iz Beograda, Tihomir Lukii iz MRK Koma FF iz

Lazarevca, Areksandar Misie iz muSidarske sekcije osR Smud iz pozarevca, Srdan Aksovski iz

muSidarske sekcije usR Mlava iz petrovca na Mlavi i Vladisav Todorovii predstavnik MRK Nera

FF iz Bele Crkve.

Kvoruma je biro, prisutno je biro pet predstavnika krubova od ukupno osam klubova

dlanova ZMK SSRS.

Tadka 1.

Vladisav Todorovi6 predsednik ZMK ssRs je predstavio dnevni red koji je jednoglasno

usvojen.

Tadka 2.

VladisavTodorovi6jejednog|asnoizabranzazapisnidara.

Tadka 3.

prisutnima je predstavljen izvestaj o radu za2orS.godinu, kojije predhodno dostavljen

forumu SSRS, koji su prisutni jednoglasno usvojili'

Tadka 4.

predsednik zMK SSRS je otvorio raspravu po ovoj taEki dnevnog reda, predlozi za

dopune i izmene pravilnika ZMK SSRS'

prisutni su razmotriri predroge za izmene i dopune pravirnika na koje su se u pisanoj

formi na obrascu ssRS broi324-18 od 05.t2'2018' izjaSnjavali'

Predlog br.1

Dozvo'ti upotrebu viie duvarki, sa tim da ogranidenje o njenoj upotrebi ostaje po predhodnom

pravilniku.

prihvaien je jednograsno od strane prisutnih, tj sa 5 glasova ZA. Predstavnik UsR Novi Pazar

se po ovom predrogu pisanim putem izjasnio ZA. predstavnici NiSave iz NiSa i Ribolovca iz

Novog Sada nisu se izjasnili pisanim putem' 
I

PREDLOGJEPRIHVNCEITISASEST'GLASOVAZA'I



Predlog br.2

Upotreba dve imitacije - mu5ice na rekama.

prihvaien je od strane prisutnih , sa 4 glasa ZA i jednim glasom PROTIV. Predstavnik USR Novi

pazar se po ovom predlogu pisanim putem izjasnio PROTIV. Predstavnici NiSave iz Ni5a i

Ribotovca iz Novog Sada nisu se izjasnili pisanim putem.

PREDLOG JE PRIHVACEN SA EETIRI GLASA ZA.

po predlogu broj 5 i uvodenju juniorske kategorije U25 nije moguie jer FIPS Mouche ne

predvida tu kategoriju pa iz tog razloga nije raspravljano

po predlozima 3 i 4 povedena je rasprava u koju se ukljuiio predsednik SSRS Dragan Bo5kovic

kojije prisutnima predodio odrZivost ZMK i sistema takmidenja po ovim tadkama. ZMK sa ovim

brojem klubova i takrniiara ne moZe finansijski izneti ovakav sistem takmidenja sa velikim

.brojem kola na detiri ili pet reka ijezeru.

Sve sugestije predsednika SSRS su prihvaiene i zajedno je donesen zakljudak da se afirmi5e

ZMK SSRS i da se pove6a broj klubova i takmidara pa da se tek onda razmi5lja o uvodenju

takmidenja na jezeru isistemu takmidenja na 5 reka koji su predloZeni.

PRISUTNI SU PRIHVATILI SUGESTIJE PREDSEDNIKA SSRS IJEDNOGLASNO USVOJILI DA BROJ

REKA NA KoJIMA cE SE oDRZATI IZBORNO TAKMIEENJE BUDE TRI UKOLIKO UEESTVUJE DO 19

TAKMTCARA. uKoLtKo BUDE 20 tvtSE TAKMIeARA Mocuir lE oDRZATI TAKMICENJE NA

errnt REKE.

Tadka 5.

Otvorena je rasprava o takmidenjima u 2019. godini. Prisutni su upoznati sa odlukom UO SSRS

da u 20i-9. godini SSRS nede finansirati reprezentativne aktivnosti i da ie SSRS dozvoliti odlazak

reprezentacije na Evropsko prvenstvo u Crnu Goru ukoliko reprezentativci pristanu na

samofinansiranje. Jedino 5to mogu odekivati to su sredstva koja se prikupe od kotizacije.

Kao Sto je ved prihvaieno po tadki 4. broj reka ie u takmidarskoj 20L9. godini biti tri i na svakoj

6e se odrZati po tri kola, dva subotom i jedno nedeljom. Ukoliko bude 20 i viSe takmidara

razmotriie se uvodenje detvrte reke. ,

PredloZene su reke Mlava, Zlotska, Temska iDetinJa.

Jednoglasno je prihvaieno da se takmidenje odrZi na Mlavi iDetinji, da se u 2019. godini nakon

uvida u broj licenciranih,takmidaraza pojedinadno izborno takmidenje utvrdida li 6e tre6a reka

biti Zlotska ili Temska, ili obe ako.se takmidenje odrZi na detiri reke.

PRISUTNI SU JEDNOGLASNO USVOJILI ZAKUUEAK



Kup jadransko-podunavskih zemalja 6e se odriati u Sloveniji i termin ie biti naknadno

odreden. Zainteresovanost je iskazana i sadekaie se objavljivanje"biltena i prijave ekipa.

Kup Srbije 6e se odrZati u drugoj polovini septembra ili u oktobru 2OL9. godine.

Tadka 5.

tzbor predsednika ZMK ssRS za period 2ot9.-2022. godine.

Za predsednika je jedino predloZen Vladisav Todorovii dosadaSnji predsednik ZMK SSRS.

Mandat predsednika neie biti 4 godine nego 6e se usaglasiti sa izborima u SSRS koji ie se

odrZati 2020. godine.'

.PREDLOG 
JE JEDNOGLASNO PRIHVACEN I VLADISAV TODOROVIC JE IZABRAN ZA PREDSEDNIKA

ZMK SSRS.

Tadka 7.

pod tadkom razno predsednik SSRS prisutnima se obratio predsednik SSRS Dragan Bo5kovi6 i

preneo informaciju da KSR No 1 iz Valjeva nije adekvatno odgovorio na odluku UO SSRS da im

se pre iskljudenja omogu6i da se izvinjenjem i demantijem u medijima na kojima su iznete

neistine i klevete na radun SSRS i predsednika Dragana Bo5koviia. Predsednik im joi jednom

pruZa iansu da u ito kra6em roku, najkasnije do 31.12.2OL8. godine izdaju saop5tenje u kojem

se izvinjavaju i u medijima demantuju laZi i klevetu koju su izrekli.

Aleksandar MiSii iz OSR Smud iz PoZarevca predloZio je da ZMK i SSRS izadu sa zajednidkim

saop5tenjem i zauzmu stav vezano za izgradnju mini hidro-elektrana.

Nakon ovoga sastanak je zakljuden.

Vladisav Todorovii
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